
 
Protokoll Sentralstyremøte 8 – 2023  

Tid: Torsdag 16. september kl. 18-21  

Sted: Thon hotell Oslofjord 

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Sonja Lillevik, Ruth 
Gravdal (digitalt), Ruth Kjeldsen (digitalt)  

Frafall: Fiona Druett, Rune Sandberg (vara) 

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder) og Silje Falla Tørmoen (sekretariatet, referent) 

Saksliste 

 
Saksnr.  

Saksinformasjon  

54/23  Godkjenning av saksliste  
Referat fra forrige møte 
Godkjent. 

Annette 

55/23  Gjennomgang storsamling 
Annette, Elin og Silje gikk gjennom diverse rundt storsamlingen. 

Elin 

56/23  Ledersamling 

Tema/program 
Forslag til temaer: 
- Begreper og logo.  
- Medlemsundersøkelser 
- Opplæring i landsmøte og forslag til vedtektsendringer 
- En leders rolle - hva innebærer det, hva er behovet, oppgaver 
osv. og andre organisatoriske ting 
- Historisk reise, voksesmerter (hvor var vi, hvor er vi, hvor vil vi) 
- Hvordan engasjere småbarnsforeldre til aktiviteter og 
styrevirksomhet  
- Styringsdokumentene til foreningen, handlingsplanen 
- Ulike roller i lokallagsstyret 
- Sosiale medier 
- Medlemsblad 
- Hvordan går det med ditt lokallag 

 

Det foreslås å forespørre Bodil Sjømælingen til å holde innlegg. 
 
Verktøykassen skal ryddes opp i slik at den blir mer 
brukervennlig. 
 
Cathrine og Monica ser på muligheten for å sette opp kurs for 
valgkomité. Mulig dette må bli digitalt. 
 

 

 

57/23 Ledermøte: 

● Handlingsplan 

 



Handlingsplanen jobbes med.  
● Budsjett 

Kommer på neste møte. 
 

58/23 Interessepolitisk arbeid 
● Planlegging av møter  

Hjernerådet skal ha konferanse, AiN er forespurt om å ha stand. 
Stiftelsen SOR skal ha konferanse, AiN er forespurt om å ha 
stand. 
AiN er forespurt om å holde innlegg på “Aldring og Helse” og 
deltakelse på workshop på “E-Kost”. 
 

● Høringer 
Høringsmappen blir oppdatert innen kort tid. De som ønsker, 
må legge inn kommentarer og innspill. 
 

● Interessepolitisk plattform 
Medlemsundersøkelsen vil være med å forme plattformen. 
Arbeidet har stagnert litt, men det kom forslag om å få inn nytt 
medlem i arbeidsgruppa. Forslag: Titti Aarnes. 
Det er enighet om at beste arbeidsform er fysisk, men dette må 
tilrettelegges. Det settes opp forslag til møtetider litt frem i tid 
som sendes ut. I forkant kan alle jobbe litt hver for seg. 
 
Viktig at plattformen tar for seg de store forskjellene. 
 

Vedtak: Sentralstyret ønsker å forespørre Titti om deltakelse i 
arbeidsgruppen rundt politisk plattform. 
 
Sentralstyret vedtok å stille med stand på Hjernerådets konferanse og 
Stiftelsen SOR sin konferanse.  

 

Annette/Elin 

59/23 Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: 

 

Det er fortsatt trolling i kommentarfeltene i SOME som er krevende da 
det er viktig for oss å delta i en aktiv debatt som er konstruktiv.  
Det har vært stille fra de regionale fagrådene. Bodil ønsker å invitere oss 
inn til dialog. 
Bodil ønsker å få til en dialogkonferanse/rundbordskonferanse med ulike 
foreninger og regionalt fagmiljø. Her er det viktig med god møteledelse 
og balanse i deltakere. 
Sentralstyret ønsker å snakke med fagmiljøet og deretter se videre på 
hvordan dette skal løses. Det bør lages et skriv som kan brukes til å svare 
i sosiale medier på negative henvendelser. 

Annette/Elin 

60/23 Nytt fra sekretariatet: 
Medlemsregister: fremdriftsplan 
Elin la frem informasjon om nytt medlemsregister og prosessen videre. 

Elin la frem medlemsrapport per 14. september. Det er nå 8847 stk. 
betalende medlemmer. 

 

Elin 

61/23 Eventuelt 

Det er sendt ut brev til Nordland sykehus og ledelsen til Helse Nord. 
 
Rune og Sonja drar til Hordaland på høstseminaret. 

 

Annette 



   

 


